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• Ordförande: David ’Flax’ Sjöberg

• Kassör: Melker ’Öst’ Östling

• Ledamot: Betty ’Kretty’ Teklay

• Ledamot: Philip ’Olle’ Ohlsson

• Ledamot: Emelie ’Snäckan’ Skepö

• Ledamot: Monica ’Päng’ Statelova

• Ledamot: Fritjof ’Fritte’ Bakken

Det åligger sexIT att en gång om året anordna en finsittning för utdelning av pe-
dagogiska priset, att en gång per läsperiod arrangera i Gasquen samt att underhålla
sektionens sångbok.
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LP3
Vi började med att hålla ET-rajj för sektionen. Vi fick sedan gå en massa utbildningar
för att få arra gasque, bland annat SUS-utbildning och gasquekickoffen. I februari höll
vi sedan vår första gasque, som blev en stor succé. Vi hade väldigt roligt och det var
en bra start på vårt år och vi tror även IT sektionen hade roligt. Senare arrangerade vi
pedagogiska priset tillsammans med snIT i kalle glader.

Vi bestämde oss för att arrangera CM tillsammans med D6 och hängde därför med på
deras aspresa och teambuildade med de.

LP4
Vi började planera inför CM med D6, bestämde tema, och började leta dekor. Vi jobbade
från kl 10-20 i veckan innan CM och tillslut fick vi arra vår sittning. Vi var otroligt nöjda
och stolta över vår gasque och var glada att det var över. Vårt tema var the great gasque,
med fokus på the roaring 20s.

Väldigt trötta puffade vi festus valborgskalas.

LP1
I LP1 hade vi alice i underlandet gasque första fredagen på mottagningen och nollan
verkade uppskatta det mycket. Efter mottagningen hade vi en back to school gasque
tillsammans med G6 som vi var väldigt stolta över. Sedan hade vi även ett kareoke
gasque eftersläpp tillsammans med D6 och E6 en torsdag, vilket var väldigt skoj.

Under mottagningen så medverkade vi på flera olika arrangemang som till exempel:

• Medverkat på götaplatsen

• Medverkat på IT-rundvandringen

• Puffat ’sITningen’

• Puffat Piratsittning

• Puffat FestU’s ’Nollkalaset’

• Puffat ZEXET’s ’Zkumgasquen’

• Puffat bastusittning (mottagning)

• Medverkat på ZpookIT

• Puffat FestU’s ’Nollfinalen’

• Arrangerat nollanlunch
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LP2
Under LP2 så drog aspningen igång. Vi började direkt LV1 på måndagen med aspkic-
koff tillsammans med OvKIT där aspningsplagg tillverkades och verksamheten gicks

igenom. Vi arrade eller medverkade på flera arr under aspningen i följande ordning:

• Aspkickoff

• KMK

• Aspmästerirundvandringen

• ’Mexicoprepp’

• Aspun

• Mexicoprepp

• Mexicogasque

• Aspsittningskickoff

• Aspsittningsprepp

• KfKGsexIT

• Efteraspfest

Vi arrade KMK på LV1 och där fick asparna en bättre inblick i vad sexIT som hel-
het gör samt att asparna tillsammans fick bestämma vilket tema som gäller för årets
mexicogasque.

Mexicogasquen blev ’Coco’ och asparna fick vidare planera i stort sett allt som hade med
sittningen att göra under arren ’Mexicoprepp’ och Mexicoprepp. Det var väldigt många
som deltog och även många som ville puffa själva sittningen och eftersläppet och trots
att det var en på en vardag såvar det en väldigt lyckad gasque.

Aspmästerrundvandringen var ett samarr med totalt 14 olika sexmästerier där asparna
fick gå runt mellan olika kommiteér och göra olika aktiviteter och var ett väldigt upp-
skattat arrangemang både av arrangörer samt av de över 200 asparna som deltog.

Aspun var ett samarr med OvKIT och bestod av en sittning i bastun i Härryda där
asparna sedan fick basta.

KfKGsexIT var ett samarr tillsammans med Gsex och KfKb6 där vi hade olika stationer
som asparna gick runt på och sedan hade vi ett eftersläpp för dem i Hubben.

Utöver aspningen så höll vi även en till gasque precis innan jul samt puffade ytterliga-
re ett FestU-kalas.
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Övriga kommmentarer
Under hela året har vi i sexIT strävat efter att vara med på så mycket som möjligt och
hjälpa till där vi kan, inte minst under mottagning och aspning. Vår förmodligen bästa
stund var när vi var färdiga med CM och vi kunde andas ut.

Vi är otroligt tacksammma för alla som kommit på våra arr, eftersläpp och sittningar,
vi hade inte fått göra detta utan er.

Puss & Sex
sexIT24


